Να γράψετε στα ελληνικά πως προφέρονται οι παρακάτω λέξεις
ei			 άι

eins, zwei, drei:
bei uns: σε εμάς
Türkei:
mein:
einfach: απλά 
eigentlich: ουσιαστικά
arbeiten: δουλεύω
Bleistift: μολύβι
Was meinst du? Τι εννοείς
seinen: δικό του
langweilig: βαρετός
hilfsbereit: εξυπηρετικός

ie			 ι
sieben:
Lied: τραγούδι
Energie: 
Griechenland:
beliebt: δημοφιλής
wie? πως
Siemens:
lieben: αγαπώ
ch	    	 χ
ich:
tauchen: κάνω καταδύσεις
auch: επίσης
kochen: μαγειρεύω
brauchen: χρειάζομαι
Unterricht: μάθημα 
Buch: βιβλίο
Geschichte: ιστορία
Griechisch: ελληνικά
Lieblingsfach: αγαπημένο μάθημα 
nicht: δεν 
i  	   ι
finden: βρίσκω
bin: είμαι
Kind: παιδί
sch 			   παχύ σ Schweiz: Ελβετία 
Geschwister:  αδέλφια
Schlagzeug:  ντραμς
schwimmen:  κολυμπώ
schläft: κοιμάται
Schultasche: σχολική τσάντα
Kugelschreiber: στυλό
schauen: βλέπω
Schule: σχολείο
Entschuldigung: συγγνώμη
Englisch: 
Geschichte: ιστορία
Griechisch: ελληνικά
J      γ			 

ja: για
jetzt: τώρα
jung: νέος
Jugendlichen: νεαροί 
jeden Tag: κάθε μέρα
  
s όταν ακολουθεί φωνήεν			 ζ
sind: είναι
Sohn: γιος
Sänger: τραγουδιστής
Sekretärin: γραμματέας
singen: τραγουδώ
sammeln: συλλέγω
sondern: αλλά
Pinsel: πινέλο
fernsehen: βλέπω τηλεόραση

V			 φ
vielen Dank: ευχαριστώ πολύ 
der Vorname:  μικρό όνομα
der Vater: πατέρας
der Großvater: παππούς
vier: τέσσερα
Verkäufer: πωλητής



W			 β

willkommen: καλώς ήλθες 
wirklich: πραγματικά
Wasserklops: 
Wer? ποιος
Wo? που
Woher? Από που
Wie? πως
wohne:  μένω
Wie geht’s?  πως είσαι;
Wie lange?   How long?
Wie viele? How many?
Wieso? Πως και έτσι

h  	      μέσα στη λέξη δεν προφέρεται
wie geht’s?  πως είσαι
wohnen: μένω 
ich sehe: βλέπω
Mathematik: 
zehn: 
fahren: οδηγώ 
verstehen: καταλαβαίνω
auf Wiedersehen: στο επανιδείν
Apotheke: φαρμακείο
Αλλά: 
Woher?  επειδή  είναι σύνθετη λέξη από το Wo και το her  

eu			 όι

Freund: φίλος
neu: 
euer: δικό σας
neugierig: περίεργος

z			 τσ
 zehn:
zwanzig:
Zwillinge: δίδυμοι
tanzen: χορεύω
zusammen: μαζί
zu Hause: σπίτι
die Uhrzeit: ώρα

ß			 σ

Straße: οδός
Spaß: πλάκα
heiße: ονομάζομαι






ä	   	   ε
Mädchen: κορίτσι
Ärztin: η γιατρός
er fährt: αυτός οδηγάει
Fächer: μαθήματα




